

## REPORT TO THE HOUSE

Monday, March 24, 1986

The Standing Committee on Elections, Privileges and Procedure has the honour to present its

## FIRST REPORT

In accordance with the Order of Reference of Friday, February 14, 1986, in relation to the document entitled "Lobbying and the Registration of Paid Lobbyists, a Discussion Paper", your Committee requests the House to extend the deadline for presentation of the Final Report from March 30, 1986 to June 30, 1986.

Respectfully submitted,

## RAPPORT À LA CHAMBRE

Le lundi 24 mars 1986

Le Comité permanent des élections, des privilèges et de la procédure a l'honneur de présenter son

## PREMIER RAPPORT

Conformément à son ordre de renvoi du vendredi 14 février 1986, relatif au document intitulé: «Le lobbying et l'enregistrement des lobbyistes payés—Document de discussion», votre Comité demande à la Chambre de reporter du 30 mars 1986 au 30 juin 1986, la date d'échéance de la présentation du rapport final.

Respectueusement soumis,

*Le président,*

ALBERT COOPER,

*Chairman.*